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Na zakończenie swojej wypowiedzi Starosta stwierdził, że czas najwyższy by na chwilę
przerwać permanentną, trwającą cztery lata kampanię wyborczą na załatwienie jakiejś jednej
konkretnej sprawy.
Ponownie w dyskusji głos zabrał Pan Burmistrz Wiącek, który stwierdził, że nie chciałby
polemizować i skłócać, gdyż te efekty jakie są uzyskiwane to tylko poprzez to, że wszyscy
razem starają się cokolwiek zrobić. Jednocześnie Burmistrz zaapelował do radnego Adama
Martyniszyna o prawdę, bo jeżeli ta prawda będzie to nie może być tu dzisiaj, gdyż o radnym
Garbowskim i radnym Pieńkowskim to do tej pory nie było mowy. Burmistrz stwierdził,
że osobiście prawda jest mu znana i o tej prawdzie trzeba mówić głośno.

Do punktu 9 porządku obrad

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady podziękował wszystkim
zebranym za udział w obradach i o godzinie 1430 zamknął XXVI sesję Rady Powiatu
w Kluczborku. Na tym protokół zakończono.
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